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De raadscommissie Bestuurlijke Zaken heeft in haar vergadering van dinsdag 20 oktober 2020 het 
volgende geadviseerd:

Bespreking commissie
H-2000 heeft een technische vraag gesteld over het tarief voor de leging van de restcontainer. 
Verder weinig opmerkingen.
VVD vindt het allemaal niet zo spannend. T.a.v. regionale samenwerking en couleur locale 
refereert hij aan het onderzoek van Berenschot. Er lijken wat lichtpuntjes te zijn. 
D66 snapt niet waarom er niet is gereageerd op de scheefgroei; het feit dat de OZB procentueel 
veel harder is gestegen dan de index.
Ten aanzien van de afvalstoffen stelt hij vast dat het basistarief minder is gedaald dan eerder werd 
gedacht. Vraagt zich ook af hoe de burger wordt voorgelicht over de tarieven en variabele heffing 
en hoe dat wordt afgerekend. 
CDA vraagt waarom het onderscheid tussen grote en kleine containers wordt gemaakt; is een 
aandachtspunt. Heeft begrip voor verdubbeling toeristenbelasting, gezien Corona en het lage tarief 
dat eerder gold. 
PvdA sluit zich aan bij de vragen van D66 over afvalstoffen. Vindt inschatting van ledigingen niet 
reëel en verwacht dat kosten veel hoger uitvallen. Vraagt zich verder af welk systeem de ph voor 
ogen heeft t.a.v. de OZB de komende jaren. 
GBH vindt dat de communicatie naar de burger veel beter moet. Vraagt zich o.a. af hoe illegale 
dumpingen of bij de buren in de gaten worden gehouden. Vraagt naar de situaties in gezinnen 
waar veel luiers worden gebruikt. Wil in toekomst aandacht besteden aan tegeltax.
Heiloo Lokaal sluit zich aan bij vragen van D66 en PvdA en heeft verder geen opmerkingen. 

Toezeggingen ph Dellemijn
De ph wijst op twee fouten in het raadsvoorstel van het college bij de overwegingen van het 
college. 
Zegt toe vragen over afvalstoffen door te spelen naar de ph, maar geeft daarbij aan dat bepaalde 
onderwerpen (dumpingen, luiers o.a.) al aan de orde zijn geweest bij de inhoudelijke behandeling 
van het plan. Hij zal bepleiten dat de ph over dat onderwerp afvalstoffen volgende keer ook 
aanwezig is bij de commissiebehandeling. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 2 
november 2020 als bespreekstuk, waarbij de bespreekpunten zijn : afvalstoffen en OZB. 


